

Canadian Mounted Police Act, R.S.C. 1985, c. R-10, s. 20(5).—Sessional Paper No. 1/35-760.

Agreement of contract for RCMP Policing Services, made on December 21, 1994, between Canada and the province of British Columbia and the Nisga'a Tribal Council, pursuant to the *Royal Canadian Mounted Police Act*, R.S.C. 1985, c. R-10, s. 20(5).—Sessional Paper No. 1/35-761.

Agreement of contract for RCMP Policing Services, made on December 8, 1994, between Canada and the province of British Columbia and the Haisla First Nation, pursuant to the *Royal Canadian Mounted Police Act*, R.S.C. 1985, c. R-10, s. 20(5).—Sessional Paper No. 1/35-762.

Agreement of contract for RCMP Policing Services, made on December 13, 1994, between Canada and the province of British Columbia and the Fort Nelson and Prophet River Bands, pursuant to the *Royal Canadian Mounted Police Act*, R.S.C. 1985, c. R-10, s. 20(5).—Sessional Paper No. 1/35-763.

Report of the Immigration and Refugee Board for the year ended December 31, 1994, pursuant to the *Immigration Act*, R.S.C. 1985 (4th Supp.), c. 28, s.66.—Sessional Paper No. 1/35-764.

Report of the National Energy Board for the year ended December 31, 1994, pursuant to the *National Energy Board Act*, R.S.C. 1985, c. N-7, s. 133.—Sessional Paper No. 1/35-765.

Summaries of the 1995-1999 Corporate Plans and the 1995 Capital Budgets of the Canada Ports Corporations, Halifax Port Corporation, Montréal Port Corporation, Prince Rupert Port Corporation, Port of Québec Corporation, Saint John Port Corporation, St. John's Port Corporation and Vancouver Port Corporation, pursuant to the *Financial Administration Act*, R.S.C. 1985, c. F-11, s. 125(4).—Sessional Paper No. 1/35-766.

Copy of Order in Council P.C. 1995-394 bringing into force the Regulations respecting measures to give effect to Resolution 942 (1994) of September 23, 1994 of the Security Council of the United Nations concerning the Republic of Bosnia and Herzegovina, pursuant to the *United Nations Act*, R.S.C. 1985, c. U-2, s. 4(1).—Sessional Paper No. 1/35-767.

Summaries of the Corporate Plan for 1995-1999 and the Operating and Capital Budgets for 1995 of VIA Rail Canada Inc., pursuant to the *Financial Administration Act*, R.S.C. 1985, c. F-11, s. 125(4).—Sessional Paper No. 1/35-768.

Report of VIA Rail Canada Inc., including its accounts and financial statements certified by the Auditor General, for the year ended December 31, 1994, pursuant to the *Financial Administration Act*, R.S.C. 1985, c. F-11, s. 150(1).—Sessional Paper No. 1/35-769.

conformément à la *Loi sur la Gendarmerie royale du Canada*, L.R.C. 1985, ch. R-10, par. 20(5).—Document parlementaire n° 1/35-760.

Entente de services de policiers de la GRC conclue le 21 décembre 1994, entre le Canada et la province de la Colombie-Britannique et le Conseil Tribal Nisga'a, conformément à la *Loi sur la Gendarmerie royale du Canada*, L.R.C. 1985, ch. R-10, par. 20(5).—Document parlementaire n° 1/35-761.

Entente de services de policiers de la GRC conclue le 8 décembre 1994, entre le Canada et la province de la Colombie-Britannique et la Première Nation Haisla, conformément à la *Loi sur la Gendarmerie royale du Canada*, L.R.C. 1985, ch. R-10, par. 20(5).—Document parlementaire n° 1/35-762.

Entente de services de policiers de la GRC conclue le 13 décembre 1994, entre le Canada et la province de la Colombie-Britannique et les Bandes Fort Nelson et Prophet River, conformément à la *Loi sur la Gendarmerie royale du Canada*, L.R.C. 1985, ch. R-10, par. 20(5).—Document parlementaire n° 1/35-763.

Rapport de la Commission de l'immigration et du statut de réfugié pour l'exercice terminé le 31 décembre 1994, conformément à la *Loi sur l'immigration*, L.R.C. 1985 (4^e suppl.), ch. 28, art. 66.—Document parlementaire n° 1/35-764.

Rapport de l'Office national de l'énergie, pour l'exercice terminé le 31 décembre 1994, conformément à la *Loi sur l'Office national de l'énergie*, L.R.C. 1985, ch. N-7, art. 133.—Document parlementaire n° 1/35-765.

Résumés des plans d'entreprise pour 1995-1999 et des budgets d'investissement pour 1995 de la Société canadienne des ports et des Sociétés des ports de Halifax, Montréal, Prince Rupert, Québec, Saint John, St. John's et Vancouver, conformément à la *Loi sur la gestion des finances publiques*, L.R.C. 1985, ch. F-11, par. 125(4).—Document parlementaire n° 1/35-766.

Copie du décret C.P. 1995-394, mettant en rigueur le Règlement concernant les mesures visant à donner effet à la résolution 942 (1994) du 23 septembre 1994 du Conseil de Sécurité des Nations Unies concernant la République de Bosnie-Herzégovine, conformément l'article 4(1) de la *Loi sur les Nations Unies*, L.R.C. 1985, c. U-2, art. 4(1).—Document parlementaire n° 1/35-767.

Résumés du plan d'entreprise de VIA Rail Canada Inc., pour 1995-1999 et des budgets d'exploitation et d'immobilisation pour 1995, conformément à la *Loi sur la gestion des finances publiques*, L.R.C. 1985, ch. F-11, par. 125(4).—Document parlementaire n° 1/35-768.

Rapport de VIA Rail Canada Inc., y compris les comptes et états financiers certifiés par le Vérificateur général, pour l'exercice terminé le 31 décembre 1994, conformément à la *Loi sur la gestion des finances publiques*, L.R.C. 1985, ch. F-11, par. 150(1).—Document parlementaire n° 1/35-769.